
Zápis č. 3 z jednání Finanční komise AS VŠE 

 

Datum a čas jednání:  20. dubna 2022 od 15:00  

Přítomni:  Ing. Ševčíková, Mgr. Čapková, Doc. Mazouch, PhDr. Váňa, Ing. Korejs,            

Bc. Koten  

Omluveni:      prof. Vančurová, Bc. Staněk, Bc. Nikerle 

Host:      Ing. Tomáš Zouhar  

 

Finanční komisi AS VŠE byl doručen návrh rozpočtu Vysoké školy ekonomické v Praze na rok 2022 a 

jeho rozpis na fakulty a ostatní součásti – textová a tabulková část. 

Finanční komise na svém jednání projednala materiál následujícím způsobem: členové finanční komise 

požádali o úvodní slovo k rozpočtu VŠE kvestora Ing. Tomáše Zouhara. Ten pak v návazné diskusi 

reagoval na náměty a otázky přítomných členů finanční komise.  

 

Po diskusi proběhlo hlasování k předloženému materiálu s následujícími závěry, které byly jednomyslně 

schváleny: 

 

Finanční komise AS VŠE v Praze schvaluje Rozpočet VŠE v Praze na rok 2022 a jeho rozpis na fakulty 

a další součásti (uvedené v textové a tabulkové části). Zároveň finanční komise doporučuje tento závěr 

přijmout i na jednání AS VŠE. 

Finanční komise AS VŠE se usnáší, že současné zvýšení příspěvku fakult na sdílené náklady by nemělo 

být trvalé, nýbrž by mělo být v následujících letech pravidelně revidováno dle aktuálního vývoje.  

Finanční komise AS VŠE navrhuje revidovat stav zůstatků stipendijních fondů prorektorů a zvážit 

částečné rozpuštění na fakulty VŠE.  

Finanční komise AS VŠE doporučuje revidovat principy rozdělování poměru stipendijního fondu na 

rektorát a fakulty VŠE.  

 

 

 

Praha 20. dubna 2022   

Zapsala: Michaela Ševčíková, členka Finanční komise AS VŠE, pověřená řízením jednání 

 

 

 


